
Ronse, 23/02/2019, 

Jo Cornelus,  

Toespraak ter gelegenheid van  
de aanstelling als voorzitter van de N-VA Ronse. 

 

 

“De N-VA koestert onze Vlaamse identiteit.” 

 

Vrienden, 

Ter gelegenheid van deze verkiezing wil ik jullie graag even laten stilstaan bij onze 
Vlaamse identiteit. 

Wij hebben een groot gezin. Met 5 jonge volwassenen in huis zit onze keukentafel 
vaak goed vol. Dan gaat het vaak over alle ervaringen van de afgelopen weken en 
ook vaak over de vele reiservaringen. Mijn oudste zoon is 23 en net afgestudeerd, en 
is met zijn Maltese vriend die hij tijdens Erasmus in Denemarken heeft leren kennen, 
een week gaan stappen in de sneeuw op de grens tussen Zweden en Noorwegen. 
Mijn tweede zoon is met zijn Tunesische vriend uit de humaniora een week op 
rondreis geweest in Noord-Afrika. De andere hadden het over city trips naar hier en 
naar daar. 

Maar ze komen allemaal graag terug naar huis, naar Ronse. 

Waarom? Omdat het hier goed is. Omdat ze houden van de Vlaamse Ardennen. 
Omdat ze graag tussen het groen zitten. Omdat ze zich hier kunnen uitleven in de 
natuur. Omdat er hier altijd lekker bier in de frigo staat. Omdat ze de Vlaamse kost zo 
graag eten. Omdat ze naar de Vlaamse programma’s kunnen kijken op tv. Omdat ze 
graag met hun vrienden afspreken en een pintje gaan drinken in de Harmonie. 
Omdat hun lief van hier is. Omdat ze hun weg hier kennen. Omdat ze graag nog es 
Bommels lopen of meestappen in de Fiertel. Ze komen als het ware terug naar hun 
wortels, hier in Ronse, om terug op adem te komen, om te herleven. 

Zijn we niet allemaal een beetje zo. We gaan graag op reis, maar we zijn zo blij als 
we terug thuis zijn.  We houden allemaal van ons Ronse. We houden van wie of wat 
we zijn, Vlamingen in Ronse. En dat delen we ook graag met anderen, we zijn daarbij 
gastvrij voor alle bezoekers en nieuwkomers en  zijn ook taalhoffelijk. 

MAAR beste vrienden van de N-VA Ronse, we moeten er alles aan doen om onze 
waarden als echte Vlamingen overeind te houden. We mogen vooral niet over ons 
heen laten lopen en onze wortels verloochenen. We moeten onze Vlaamse identiteit 
blijven koesteren. 



Daarvoor, beste leden van de N-VA, heb ik als nieuwe voorzitter jullie steun nodig. 
Om te blijven opkomen voor onze normen, waarden en tradities en van Ronse een 
volwaardige Vlaamse stad te maken binnen een sterk Vlaanderen. 

 Laat ons daar de komende jaren als N-VA Ronse samen werk van maken. 

Ik maak hiervoor graag nu reeds een eerste afspraak met jullie om op de Vlaamse 
verkiezingen in mei onze stem te laten horen en onze kandidaat voor de N-VA 
Ronse, David Vandekerkhove, ten volle te steunen! 

Alvast bedankt voor jullie vertrouwen. 

 


